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Som formand for Bramming Rideklub kan jeg se tilbage på et godt og aktivt år i vores forening. 

Medlemstallet ligget stabilt og vores undervisningshold, for både børn og voksne er godt fyldt op. 

Også i stalden har alle bokse stort set været fyldt op hele året. 

Der har været mange aktiviteter – vores klubstævner, ridelejr, ryttermærkeundervisning, arbejdsdag samt 

mange andre arrangementer som binder vores medlemmer sammen i et godt og stærkt fællesskab. 

Vi afholdte et velbesøgt D-stævne i maj, og ser frem til at kunne afholde D-stævner i maj og september 

2017. 

Flere af vores ryttere er blevet aktive stævneryttere og det er en glæde at se mange opnår fine placeringer.  

Sidst på året valgte vores loyale og dygtig staldmand at gå på pension efter 12 års ansættelse. 

Vi har med glæde budt en ny og dygtig medarbejder velkommen, hestene og alle de praktiske opgaver i 

BRK er fortsat i de allerbedste hænder.  

Vi har i året der er gået haft et økonomisk godt resultat – overskuddet er dog blevet reduceret pga.  

sygdom blandt vores elevheste. Vi måtte desværre tage afsked med 2 elev ponyer først på året. 

 At finde gode og velegnede rideskoleheste som passer til vores budget er stor og krævende opgave.  

Jeg vil gerne takke bestyrelsen, suppleanter og de forskellige udvalg for et rigtig godt samarbejde i det 

forgangne år. Også en stor tak til alle de medlemmer og forældre, som har lagt kræfter i at få vores 

fællesskab til at fungere. 
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